

Notice to Shareholders

Change of the General Assembly Meeting voting and attendance Format

Dear Shareholders,

Please be advised that the General Assembly Meeting of Bank of Bahrain and Kuwait B.S.C. scheduled at 10:00 am on Tuesday, 31st March 2026, at the Four Seasons Hotel – Al Manama Hall, Kingdom of Bahrain will be held as is and in light of the current regional developments virtual attendance is available if physical attendance is not possible through the Bahrain Clear eAGM platform.

All shareholders and proxy holders whether attending physically or virtually wishing to attend the meeting and exercise their voting rights need to access the meeting portal through the following link:

<https://eagm.bahrainclear.com/en/>

To participate in the meeting:

1. Visit the portal and select the Company's logo to access the meeting page, where the agenda, reports, proxy form, registration options, and user guide are available.
2. Once registration opens, select the appropriate option (Shareholder Registration or Proxy Holder Registration).
3. Complete the required details, upload the necessary supporting documents, and submit the registration for approval.

Important:

- Proxy holders must submit the proxy form electronically at least 24 hours prior to the meeting through the same portal.
- Approved shareholders and proxy holders will receive their login credentials via SMS and email prior to the meeting.

For any assistance regarding registration or access to the meeting, shareholders may contact the support team through the contact details available on the eAGM portal.

إشعار إلى السادة المساهمين تغيير نمط التصويت وحضور اجتماع الجمعية العامة

السادة المساهمون الكرام،

نود إفادتكم بأن اجتماع الجمعية العمومية لبنك البحرين والكويت ش.م.ب. والمقرر عقده في تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الثلاثاء الموافق 31 مارس 2026م، وذلك بفندق الفورسيزنز – قاعة المنامة، مملكة البحرين، سيعقد كما هو، وعلى ضوء التطورات الإقليمية الحالية يمكن الحضور افتراضياً إذا تعذر الحضور الشخصي عبر منصة اجتماعات الجمعية العامة السنوية الإلكترونية eAGM التابعة لـ البحرين للمقاصة.

على جميع السادة المساهمين ووكلائهم سواء عن طريق الحضور الشخصي أو الافتراضي الراغبين في حضور الاجتماع وممارسة حقوقهم في التصويت إلكترونياً الدخول إلى بوابة الاجتماع من خلال الرابط التالي:

<https://eagm.bahrainclear.com/>

للمشاركة في الاجتماع:

1. زيارة منصة eAGM واختيار شعار الشركة التي ترغب بحضور اجتماعها للدخول إلى صفحة الاجتماع، حيث يتوفر جدول الأعمال، التقارير، نموذج التوكيل، خيارات التسجيل، ودليل المستخدم.
2. عند فتح باب التسجيل، يرجى اختيار الخيار المناسب (تسجيل المساهم أو تسجيل الوكيل)
3. استكمال البيانات المطلوبة، ورفع المستندات الداعمة اللازمة، ثم تقديم طلب التسجيل لاعتماده.

ملاحظة هامة:

- يجب على الوكلاء تقديم نموذج التوكيل إلكترونياً قبل موعد الاجتماع بما لا يقل عن 24 ساعة عبر منصة eAGM
- سيتم إرسال بيانات الدخول إلى الاجتماع عبر الرسائل النصية والبريد الإلكتروني إلى المساهمين والوكلاء المفوضين الذين تمت الموافقة على طلبات تسجيلهم، وذلك قبل موعد انعقاد الاجتماع.

لأي مساعدة تتعلق بالتسجيل أو الدخول إلى الاجتماع، يمكن للمساهمين التواصل مع فريق الدعم من خلال بيانات الاتصال المتوفرة على منصة eAGM

ملاحظات:

1. على كل من يرغب حضور الاجتماع من السادة المساهمين أو من الموكلين التكرم بالتسجيل مسبقاً لاستلام الدعوة ورابط الاجتماع من خلال اتباع الخطوات المطلوبة لذلك كما في الرابط الإلكتروني التالي
<http://eagm.bahrainclear.com/>
2. سيبدأ تسجيل الحضور إلكترونياً للمساهمين أو الأشخاص الذين تم توكيلهم ابتداءً من تاريخ 25/3/2026 وينتهي قبل 24 ساعة من وقت الاجتماع من خلال زيارة الرابط اعلاه الخاص بالبحرين للمقاصة.
3. اعتماد التصويت الإلكتروني حصرياً في التصويت على جميع بنود جدول الأعمال.
4. الوثائق الخاصة بالاجتماع ستكون متوفرة إلكترونياً على موقع الشركة <https://www.bbkonline.com> و موقع البحرين للمقاصة
<http://eagm.bahrainclear.com/>
5. لأي استفسارات أخرى تتعلق باجتماع الجمعية العامة العادية، يرجى إرسال بريد إلكتروني إلى أمانة سر المجموعة
CorporateSecretariat@bbkonline.com
6. سيتم تسجيل الاجتماع إلكترونياً بالصوت والصورة لغايات حفظ السجلات.
7. ننصح السادة المساهمين والمشاركين حضور الاجتماع الإلكتروني من خلال استخدام الكمبيوتر الشخصي الثابت أو اللابتوب المحمول لغايات الحصول على الخدمات بجودة عالية، مع إمكانية استخدام الجهاز اللوحي/التابلت أو الهاتف الذكي.
8. عدم إمكانية تغيير المساهم لتصويته بعد قيامه بالتصويت، وذلك استناداً لقرار وزارة الصناعة والتجارة رقم (63) لسنة 2021 بشأن تدابير الاجتماعات بالوسائل الإلكترونية وشروط وضوابط نظام التصويت الإلكتروني في الجمعية العامة للشركة المساهمة.

Notes:

1. All shareholders who intend to attend the meeting, or whomever they authorize, are kindly requested to register in advance to receive the invitation and the meeting link, by adhering to the required steps as per the following link: <https://eagm.bahrainclear.com/en/>
2. Registration of the attendance for the shareholders and proxyholders electronically will start on 25/3/2026 and shall close 24 hours before the meeting time by visiting the above link of Bahrain Clear.
3. Adopting electronic voting exclusively in voting on all agenda items.
4. Electronic copies of the meeting documents will be available on the meeting date at the company website <https://www.bbkonline.com> and at Bahrain Clear website <https://eagm.bahrainclear.com/en/>
5. For any other inquiries related to the Ordinary General assembly meetings, please send an email to the Group Corporate Secretariat CorporateSecretariat@bbkonline.com.
6. The meeting will be recorded electronically, in audio and video, for record-keeping purposes.
7. We recommend you to attend the e-meeting from your computer or laptop in order to have better quality service; also, you have the option to attend the meeting using your tablet or smartphone (Mobile).
8. It is not possible for the shareholder to change his/her vote after he/she has voted, and this is based on the resolution of the Ministry of Industry and Commerce No. (63) of 2021 regarding measures for meetings by electronic means and the conditions and controls of the electronic voting system in the general assembly of the joint-stock company.